

沙田分行及油麻地分行終止證券買賣服務

- 由 2023 年 4 月 24 日 (星期一) 起，因應業務安排，沙田分行及油麻地分行將終止提供證券買賣服務。
- 客戶可前往下列 3 間分行，或透過本行恒生個人 e-Banking，恒生 Mobile App，恒生「投資快」應用程式，自動化證券買賣熱線 (2166 6888) 或專人接聽證券買賣熱線 (2532 3838) 辦理。

分行	地址
總行	中環德輔道中83號
九龍總行	旺角彌敦道618號
元朗(教育路)分行	元朗教育路5號富好大廈1樓

如有查詢，請聯絡本行職員。不便之處，謹此致歉。

Suspension of Securities Trading Services at Shatin Branch and Yaumati Branch

- With effect from 24 April 2023 (Monday), Securities Trading Services will no longer be available at Shatin Branch and Yaumati Branch upon our business arrangement.
- Customers can visit the branches listed below for Securities Trading Services or trade via our Hang Seng Personal e-Banking, Hang Seng Mobile App, Hang Seng Invest Express mobile app, Automated Securities Trading Hotline (2166 6888) or Manned Securities Trading Hotline (2532 3838).

Branch	Address
Head Office	83 Des Voeux Road, Central
Kowloon Main Branch	618 Nathan Road
Yuen Long (Kau Yuk Road) Branch	1/F, Fu Ho Building, 5 Kau Yuk Road

Should you have any enquiries, please contact our branch staff. We apologise for any inconvenience caused.